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OBČINA ROGATEC                                                                                                 PREDLOG                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Občinski svet                
                                                    

Z A P I S N I K 

  
3. redne seje Občinskega sveta Občine Rogatec, ki je bila v četrtek, 2. marca 2023,  

ob 17. uri, v sejni sobi Občine Rogatec 
 
Prisotni: 

 člani občinskega sveta:  
Robert Antolič, Blaž Kramberger, Tomaž Mikolič, Andreja Novak, Velimir Novak, Jolanda 
Pavlovič, Slavko Pavlovič, Tomaž Plavčak, Anja Polajžer, Andrej Turk, Brigita Vodušek 

 

 predstavniki občinske uprave Občine Rogatec: 
Martin Mikolič, župan  
Maja Kampoš Čuček, višja svetovalka I 
Lavra Gregorčič, višja svetovalka I 
Rosana Ozvaldič, administratorka V 
 
Odsoten: 

 član občinskega sveta:  
Leon Rehar 
 
Župan Občine Rogatec, g. Martin Mikolič, je, po uvodnem pozdravu vseh prisotnih, ugotovil, da je 
od članov občinskega sveta odsoten g. Leon Rehar, ki je svojo odsotnost predhodno opravičil, ter 
da je občinski svet sklepčen.  
Župan je nato dal v obravnavo predlog dnevnega reda 3. redne seje Občinskega sveta Občine 
Rogatec ter odprl razpravo, v katero se ni vključil nihče od članov občinskega sveta. 
 
Župan je dal predlog dnevnega reda 3. redne seje Občinskega sveta Občine Rogatec na 
glasovanje. Z 11 glasovi ZA je bil soglasno sprejet naslednji   

SKLEP 

Sprejme se naslednji DNEVNI RED 3. redne seje Občinskega sveta Občine Rogatec, z dne 
2.3.2023: 

1. Zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine Rogatec z dne 26.1.2023 
2. Poročilo o realizaciji sklepov 2. redne seje Občinskega sveta Občine Rogatec z dne 

26.1.2023  
3. Predlog Odloka o proračunu Občine Rogatec za leto 2023, 2. obravnava  
4. Predlog sklepov o imenovanju: 

 predstavnice Občine Rogatec v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno 
delo Celje  

 članice skupščine javnega podjetja OKP Rogaška Slatina, d.o.o. 

 članice Sveta zavoda Glasbene šole Rogaška Slatina, kot predstavnice 
občin Bistrica ob Sotli, Podčetrtek in Rogatec  

5. Predlog soglasja k spremembi sistemizacije delovnih mest VIZ OŠ Rogatec, Enota 
Vrtec  

6. Pobude in vprašanja 
7. Razno  

 
 

1. ZAPISNIK 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ROGATEC Z DNE 26.1.2023 

 
Župan je dal v obravnavo predlog zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Rogatec, z 
dne 26. 1. 2023, ter odprl razpravo, v katero se ni vključil nihče od članov občinskega sveta. 
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Župan je dal predlog zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Rogatec, z dne 26. 1. 
2023, na glasovanje. Z 11 glasovi ZA je bil soglasno sprejet naslednji 

SKLEP 

Sprejme se zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine Rogatec, z dne 26.1.2023. 
 
 

2. POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
ROGATEC Z DNE 26.1.2023  

 
Župan je dal v obravnavo predlog poročila o realizaciji sklepov 2. redne seje Občinskega sveta 
Občine Rogatec, z dne 26. 1. 2023, ter odprl razpravo, v katero se ni vključil nihče od članov 
občinskega sveta. 
 
Župan je dal predlog poročila o realizaciji sklepov 2. redne seje Občinskega sveta Občine 
Rogatec, z dne 26. 1. 2023, na glasovanje. Z 11 glasovi ZA je bil soglasno sprejet naslednji 

SKLEP 

Sprejme se poročilo o realizaciji sklepov 2. redne seje Občinskega sveta Občine Rogatec, 
z dne 26.1.2023. 
 
 

3. PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE ROGATEC ZA LETO 2023, 2. 
OBRAVNAVA  

 
Župan je uvodoma povedal, da je bil, v skladu z zakonodajo in sprejetim sklepom na zadnji seji 
Občinskega sveta Občine Rogatec, predlog Odloka o proračunu Občine Rogatec za leto 2023 
dan v javno obravnavo. V tem času je imela zainteresirana javnost k predlogu proračuna možnost 
podati svoje pripombe oz. predloge, prav tako pa so v tem času predlog proračuna obravnavala 
delovna telesa Občinskega sveta Občine Rogatec. Pripomb na predlog proračuna v predpisanem 
roku ni bilo. Župan je poudaril, da predlog proračuna za drugo obravnavo kljub temu vsebuje 
nekatere manjše spremembe, in sicer so vanj vključeni nekateri predlogi, podani v razpravi 
občinskega sveta pri prvi obravnavi proračuna. Tako sta tako prihodkovna kot odhodkovna stran 
povečani za 34.610,91 EUR. Na prihodkovni strani je največji znesek v višini cca 14.000 EUR, ki 
pomeni razliko do dokončnega poplačila zavarovalnice za škodni dogodek na objektu športne 
dvorane zaradi toče. Za to razliko smo se uspeli dogovoriti  naknadno, s poravnavo. Na 
odhodkovni strani so povečana sredstva za: delovanje svetov krajevnih skupnosti, področje 
kmetijske dejavnosti ter za obnovo starega gradu, dodana pa so tudi nekatera manjša povečanja 
na določenih postavkah.  
Župan je pojasnil, da v drugi obravnavi proračuna glede vsebine proračuna ni razprave, je pa 
podal članom sveta možnost obrazložitve svojega oz. glasu svetniške skupine glede odločitve  
glasovanja.    
 
V obrazložitvi glasu je ga. Andreja Novak povedala, da apriori ni proti proračunu, ker pa po 
njenem mnenju predlogi SD-ja niso bili v zadostni meri upoštevani, ne bo glasovala za proračun.  
 
G. Andrej Turk je dejal, da bo proračun podprl, so pa po njegovem mnenju nekateri stroški 
previsoki, predvsem kar se tiče Zavoda za kulturo, turizem in razvoj Rogatec, ki bi jih bilo 
potrebno v prihodnje zmanjšati.  
 
G. Slavko Pavlovič je dejal, da je proračun dobro pripravljen ter optimalen glede na razpoložljiva 
finančna sredstva, predvsem se mu zdijo pomembne številne investicije, ki jih trenutno izvajamo, 
bodisi z občinskimi, državnimi ali evropskimi sredstvi. Proračun bo vsekakor podprl.   
 
Župan je dal na glasovanje predlog Odloka o proračunu Občine Rogatec za leto 2023 v 2. 
obravnavi z vsemi prilogami (Posebni del proračuna, Načrt razvojnih programov Občine Rogatec 
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2023 - 2026, Kadrovski načrt Občine Rogatec za leto 2023, Letni program prodaje občinskega 
finančnega premoženja za leto 2023, Letni plan vzdrževanja in razvoja občinskih cest za leto 
2023, Letni program za kulturo Občine Rogatec za leto 2023, Letni program športa v Občini 
Rogatec za leto 2023). Z 10 glasovi ZA in 0  PROTI je bil sprejet naslednji  

SKLEP 

Občinski svet Občine Rogatec sprejme Odlok o proračunu Občine Rogatec za leto 2023 v 
2. obravnavi z vsemi prilogami (Posebni del proračuna, Načrt razvojnih programov Občine 
Rogatec 2023 - 2026, Kadrovski načrt Občine Rogatec za leto 2023, Letni program prodaje 
občinskega finančnega premoženja za leto 2023, Letni plan vzdrževanja in razvoja 
občinskih cest za leto 2023, Letni program za kulturo Občine Rogatec za leto 2023, Letni 
program športa v Občini Rogatec za leto 2023). 
 
Župan je dal na glasovanje predlog Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Rogatec za 
leto 2023. Z 10 glasovi ZA in 0  PROTI je bil sprejet naslednji 

SKLEP 

Občinski svet Občine Rogatec sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 
Rogatec za leto 2023. 
 
Župan je dal na glasovanje predlog sklepa o določitvi kvot za sklepanje  pravnih poslov ravnanja 
s stvarnim premoženjem izven veljavnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2023. 
Z 10 glasovi ZA in 0  PROTI je bil sprejet naslednji  

SKLEP 

Občinski svet Občine Rogatec sprejme Sklep o določitvi kvot za sklepanje  pravnih poslov 
ravnanja s stvarnim premoženjem izven veljavnega načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem za leto 2023. 
 
 

4. PREDLOG SKLEPOV O IMENOVANJU: 

 predstavnice Občine Rogatec v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo 
Celje  

 članice skupščine javnega podjetja OKP Rogaška Slatina, d.o.o. 

 članice Sveta zavoda Glasbene šole Rogaška Slatina, kot predstavnice občin 
Bistrica ob Sotli, Podčetrtek in Rogatec  

 
Župan je besedo predal g. Slavku Pavloviču, predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, ki je povedal, da je komisija na svoji 2. seji, dne 15. 2. 2023, obravnavala 
predloge za imenovanja predstavnikov v posamezne organe institucij, v katerih imajo Občina 
Rogatec oz.  lokalne skupnosti svoje predstavnike. Tako Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Rogatec, da: 
- v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Celje, kot predstavnico Občine Rogatec, za 
mandatno obdobje 4 let, imenuje Suzano Zalezina,  
- v skupščino javnega podjetja OKP Rogaška Slatina, d.o.o., kot predstavnico ustanoviteljice 
Občine Rogatec, za mandatno obdobje 2023 – 2027, imenuje Lavro Gregorčič, ter da 
- v Sveta zavoda Glasbene šole Rogaška Slatina, kot skupnega predstavnika občin Bistrica ob 
Sotli, Podčetrtek in Rogatec, za mandatno obdobje 2023 – 2027, imenuje Anjo Antolič.  
 
Župan je v zvezi s podanimi predlogi odprl razpravo. 
 
Ga. Andreja Novak je pripomnila, da predlog za imenovanje ge. Suzane Zalezina v Svet lokalnih 
skupnosti Centra za socialno delo Celje ni bil edini, saj je Občinski odbor SD Rogatec v ta organ 
predlagal go. Ireno Brezovšek.  
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Ga. Maja Kampoš Čuček je pojasnila, da sta bila na seji oba navedena predloga zavedena, 
vendar je bil na glasovanje dan najprej predlog za imenovanje ge. Suzane Zalezina. Ker je bil 
slednji z večino glasov sprejet, člani komisije o drugem predlogu niso glasovali.  
 
Župan je dal na glasovanje predlog sklepa, da se v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno 
delo Celje, kot predstavnico Občine Rogatec, za mandatno obdobje 4 let, imenuje Suzano 
Zalezina. Z 10 glasovi ZA in 1 glasom PROTI je bil sprejet naslednji  
 

SKLEP 
Občinski svet Občine Rogatec v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Celje, kot 
predstavnico Občine Rogatec, za mandatno obdobje 4 let, imenuje Suzano Zalezina. 
 
Župan je dal na glasovanje predlog sklepa, da se v skupščino javnega podjetja OKP Rogaška 
Slatina, d.o.o., kot predstavnico ustanoviteljice Občine Rogatec, za mandatno obdobje 2023 - 
2027, imenuje Lavro Gregorčič. Z 11 glasovi ZA je bil soglasno sprejet naslednji  
 

SKLEP 
Občinski svet Občine Rogatec v skupščino javnega podjetja OKP Rogaška Slatina, d.o.o., 
kot predstavnico ustanoviteljice Občine Rogatec, za mandatno obdobje 2023 - 2027, 
imenuje Lavro Gregorčič. 
 
Župan je dal na glasovanje predlog sklepa, da se v Svet zavoda Glasbene šole Rogaška Slatina, 
kot predstavnico občin Bistrica ob Sotli, Podčetrtek in Rogatec, za mandatno obdobje 2023 - 
2027, imenuje Anjo Antolič. Z 11 glasovi ZA je bil soglasno sprejet naslednji  
 

SKLEP 
Občinski svet Občine Rogatec v Svet zavoda Glasbene šole Rogaška Slatina, kot 
predstavnico občin Bistrica ob Sotli, Podčetrtek in Rogatec, za mandatno obdobje 2023 - 
2027, imenuje Anjo Antolič. 
 
 

5. PREDLOG SOGLASJA K SPREMEMBI SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST VIZ OŠ 
ROGATEC, ENOTA VRTEC  

 
Župan je besedo predal ge. Maji Kampoš Čuček, ki je v zvezi s predloženim sklepom o 
spremembi Priloge 2 k Pravilniku o sistemizaciji delovnih mest  VIZ OŠ Rogatec, z dne 28. 7. 
2021, pojasnila, da gre v okviru podane spremembe pravilnika za realizacijo Aneksa h Kolektivni 
pogodbi za dejavnost vzgoje in izobraževanja v RS, sprejetega v mesecu januarju. Na podlagi 
slednjega je ravnateljica sistemizirala nova delovna mesta vzgojitelj predšolskih otrok – pomočnik 
vzgojitelja, s šifro DM: D035003, v treh nazivih ter na sistemiziranih delovnih mestih pomočnik 
ravnatelja vrtca, svetovalni delavec in vzgojitelj, uvedla  novi naziv – višji svetnik. V skladu z 
določili Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja določi sistemizacijo za vrtec 
ravnatelj v soglasju z ustanoviteljem, zato je predmetno spremembo potrebno potrditi še na 
Občinskem svetu Občine Rogatec. 
 
Župan je odprl razpravo, v katero se ni vključil nihče od članov sveta.  
 
Župan je dal na glasovanje predlog, da se daje soglasje k Sklepu o spremembi Priloge 2 k 
Pravilniku o sistemizaciji delovnih mest VIZ OŠ Rogatec, z dne 28.7.2021. Z 11 glasovi ZA je bil 
soglasno sprejet naslednji 

SKLEP 

Občinski svet Občine Rogatec daje soglasje k Sklepu o spremembi Priloge 2 k Pravilniku o 
sistemizaciji delovnih mest VIZ OŠ Rogatec, z dne 28.7.2021. 
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6. POBUDE IN VPRAŠANJA 
7. RAZNO  

 
Župan je besedo predal ge. Maji Kampoš Čuček, ki je v nadaljevanju podala podrobnejše 
informacije glede zapuščinskega postopka, v katerem je dedinja Občino Rogatec zaprosila za 
odpoved pravici do povračila pomoči, ki jo je njena pokojna mati prejela iz naslova oprostitve 
plačil institucionalnega varstva. Predstavila je možnosti, ki jih ima Občina, glede na določila 
Zakona o dedovanju, ter pojasnila, da je predmetno zadevo in podane možnosti na svoji 1. redni 
seji, dne 2.2.2023, obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti. 
Slednji je, glede na to, da se z vknjižbo Občine na solastnem deležu nepremičnin, ki so predmet 
zapuščine, ne spremeni materialno in socialno stanje dedinje, v solasti pa ima kar precej 
nepremičnin, ki bi jih lahko unovčila pri Občini (zemljišča pod občinskimi cestami), soglasno 
sprejel sklep, s katerim predlaga Občinskemu svetu Občine Rogatec, da se Občina Rogatec ne 
odpove pravici do povračila pomoči oziroma omejitvi dedovanja. 

Župan je v zvezi z obravnavanim predlogom odprl razpravo, v katero se ni vključil nihče od članov 
sveta.    

 
Župan je dal predlog sklepa, da se Občina Rogatec ne odpove pravici do povračila pomoči 
oziroma omejitvi dedovanja v zapuščinski zadevi opr. št. D 239/2022, na glasovanje. Z 10 glasovi 
ZA in 0  PROTI je bil sprejet naslednji  

SKLEP 

Občina Rogatec se ne odpove pravici do povračila pomoči oziroma omejitvi dedovanja v 
zapuščinski zadevi opr. št. D 239/2022. 
 
Župan je besedo ponovno predal ge. Maji Kampoš Čuček, ki je pojasnila, da pripravljeni predlog 
za odpis terjatve zajema odpis zapadle terjatve iz najemnega razmerja za neprofitno stanovanje, 
katere izterjava ni več mogoča iz razloga končanega osebnega stečaja dolžnice, v katerem je bil 
izdan pravnomočen sklep o odpustu obveznosti. V  predmetnem postopku upravitelj ni evidentiral 
nobenega premoženja dolžnice, ki bi se lahko unovčilo, poleg tega je dne 10.10.2022 potekel tudi 
3-letni rok za izpodbijanje odpusta obveznosti s tožbo. 
 
Župan je v zvezi s podanim predlogom odprl razpravo, v katero se ni vključil nihče od članov 
sveta. 
 
Župan je dal predlagani sklep o odpisu neizterljive terjatve iz naslova najemnega razmerja v 
znesku 1.368,26 EUR na glasovanje. Z 11 glasovi ZA je bil soglasno sprejet naslednji    

 
SKLEP 

 
I. Odpiše se naslednja neizterljiva terjatev iz naslova najemnega razmerja: 
 

Zap. št. Šifra dolžnika Znesek v EUR 

1 1634 1.368,26 

 
II. Finančna služba občine, na podlagi tega sklepa, uskladi stanje v glavni knjigi. 
 
 
Župan je nato članom sveta podal pojasnila na vprašanja, zastavljena na predhodni seji 
občinskega sveta glede financiranja zdravstvene dežurne službe in odpiralnega časa lekarne v 
Rogatcu.  
 
Ga. Maja Kampoš Čuček je člane občinskega sveta seznanila, da bo Knjižnica v Rogatcu od 1. 
aprila odprta dlje časa, ter v nadaljevanju navedla nov odpiralni čas.    
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V nadaljevanju je ga. Brigita Vodušek, podžupanja Občine Rogatec, članom občinskega sveta 
podrobno predstavila aktivnosti glede izvajanja projekta Rune. V predstavitvi je navedla 
aktivnosti, ki se trenutno izvajajo. Sam projekt, ki zagotavlja izvedbo najsodobnejše ultra hitre 
širokopasovne optične infrastrukture, pa se nanaša predvsem na krajevni skupnosti Dobovec in 
Donačka Gora, zato so v določene aktivnosti, predvsem kar se tiče pridobivanja soglasij, 
vključeni tudi člani svetov obeh krajevnih skupnosti. S strokovno službo Rune se usklajuje trasa 
izvedbe, gotovo pa bo   potrebno še marsikaj usklajevati na terenu tudi v fazi izvajanja del. Ga. 
Vodušek je k pomoči pri izvajanju projekta pozvala tudi člane občinskega sveta, predvsem z 
morebitno spodbuditvijo občanov, da se odločijo za pristop k projektu, kot tudi s posredovanjem 
ustreznih informacij.  
 
G. Slavko Pavlovič, ki pri izvedbi projekta sodeluje predvsem na področju operativnih aktivnosti, 
je v nadaljevanju podal tudi določene informacije, predvsem glede samega poteka trase. Pojasnil 
je, da bo glavnina trase potekala ob občinskih lokalnih cestah in javnih poteh, da bi bilo pri 
pridobivanju soglasji lastnikov zemljišč čim manj zapletov.     
 
Da je predmetni projekt nedvomno zelo pomemben projekt za našo občino, je poudaril tudi 
župan, ki je med ostalim navedel tudi določena dejstva iz preteklih let, ko so bila sredstva za ta 
namen s strani EU odobrena, hkrati pa dejal, da je minilo kar precej časa, preden se je 
vseslovenski projekt dejansko pričel izvajati. Poudaril je, da govorimo o izgradnji primarnega 
voda, na katerega se bodo posamezna gospodinjstva priklapljala.         
 
Ga. Anja Polajžer je menila, da bi bilo potrebno v zvezi s potekom projekta Rune občane čim 
bolje informirati preko različnih omrežij, ki jih imamo na razpolago.    
 
V zvezi s predlogom ge. Polajžer je župan poudaril, da morajo biti občani o aktivnostih vsekakor 
pravočasno obveščeni, vendar pa morajo biti informacije ob objavi verodostojne in dokončne. 
Tako bomo ravnali tudi pri tem projektu. Poudaril je, da se določene zadeve, kar se tiče poteka 
trase, termina izvajanja ipd.., še usklajujejo. Ko bo vse jasno, bodo občani o tem tudi podrobneje 
informirani. V tem kontekstu je župan tudi poudaril, da smo na občinski upravi v primeru 
kakršnihkoli aktualnih vprašanj občanom vedno na voljo.     
 
G. Andrej Turk je menil, da ne bi smelo biti težav s pridobivanjem soglasij za izvedbo primarnega 
voda, v nadaljevanju pa je izpostavil problematiko zamakanja strehe ter potrebo po sanaciji 
ometa na PŠ Donačka Gora. Prav tako ga je zanimalo, ali se bo, oz. kdaj se bo nadaljevalo z 
izgradnjo  kolesarske steze od stanovanjske cone S5 proti Florijanskemu mostu ter koliko 
vodovodnega omrežja na območju občine Rogatec je še zgrajenega iz azbestnih cevi.  
Župan je povedal, da so projekti za kolesarko do Florijanskega mostu že izdelani, vendar bo 
morala država zagotoviti denar za izvedbo, vodovodnih azbestnih cevi pa je na celotnem 
območju Obsotelja in Kozjanskega, torej tudi pri nas, še kar precej.   
 
(Ob 18.15 uri je s seje odšel g. Tomaž Plavčak.)  
 
Glede izgradnje optičnega omrežja je g. Slavko Pavlovič dodal oz. poudaril, da je investitor 
izgradnje oz. izvedbe projekta podjetje Rune, mi, kot občina,  pa se trudimo čim bolj pomagati 
(kot npr. pri pridobivanju soglasij), da se bo lahko z izvedbo del čim prej pričelo.  
 
V zvezi z vprašanjem ge. Andreje Novak, kaj je novega v zvezi z izgradnjo vetrnih elektrarn na 
območju naše občine, je župan povedal, da se predvidoma v aprilu predvideva sestanek z 
investitorjem Dravskimi elektrarnami, in takrat bomo pridobili informacije, katere aktivnosti 
trenutno izvaja država oz. Ministrstvo za okolje in prostor v zvezi z državnim prostorskim načrtom 
za območje gradnje vetrnih elektrarn. 
 
G. Blaža Krambergerja je zanimalo o domnevnem namenu podjetja Petek proces, d.o.o. za 
nakup zemljišča za potrebe parkirišč, pridružil pa se je tudi mnenju g. Andreja Turka glede višine 
stroškov za delovanje Zavoda za kulturo, turizem in razvoj Rogatec, zato ga je zanimalo, ali bo 
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oz. kdaj bo na seji občinskega sveta direktor zavoda podal poročilo o delovanju predmetnega 
zavoda. 
 
Župan je pojasnil, da bo poročilo o delovanju Zavoda za kulturo, turizem in razvoj Rogatec 
uvrščeno na naslednjo sejo Občinskega sveta Občine Rogatec. V zvezi z aktivnostmi podjetja 
Petek proces, d.o.o. pa je župan pojasnil, da želijo širiti proizvodnjo z dograditvijo obstoječe hale, 
ter v nadaljevanju pojasnil aktivnosti, ki jih podjetje v zvezi s tem izvaja.   
 
Seja je bila končana ob 18.25 uri.  
 
Številka:  
Datum:  
 
Zapisnik sestavila:                          
Rosana Ozvaldič                                                                             
                                                                                                    Martin Mikolič, univ. dipl. inž. 
                                                                                                                    ŽUPAN 


